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مرتضیفنونیزاده
کارشناس فوتبال

بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس معتقد است: 
صحبت کردن درباره رقم قرارداد سرمربی سرخپوشان 
اختلاف  به وجودآمدن  باعث  فقط  و  ندارد  فایده ای 
و به حاشیه رفتن این تیم خواهد شد. بهزاد داداش زاده 
اظهارداشت: پرسپولیسی ها پس از اینکه فصل گذشته 
نتوانستند ششمین قهرمانی پیاپی را کسب کنند، در 
فصل نقل وانتقالات خیلی زودتر از باشگاه های دیگر دست 
به کار شدند و به عقیده من خیلی عالی کار کردند. تا اینجا 
پرسپولیس عملکرد فوق العاده ای در فصل نقل وانتقالات 

داشته و از رقبایش جلو زده است. وی ادامه داد: کادرفنی 
باید از الان به فکر برنامه ریزی برای شروع تمرینات و انجام 
بازی های تدارکاتی مناسب باشد تا لیگ را از ابتدا با قدرت 
شروع کنیم. بزرگترین اتفاقی که پرسپولیس در فصل جدید 
باید از آن دوری کند، حاشیه است، از مدیریت، کادرفنی و 
بازیکنان همه باید تمرکزشان روی بازی ها و قهرمانی فصل 
آینده باشد. فصل گذشته حواشی زیادی پیرامون تیم بود که 
ذهن سرپرست، سرمربی و سایر عوامل را درگیر کرده بود و 
همین مساله باعث شده بود که گل محمدی و دستیارانش و 

همین طور بازیکنان تمرکز لازم را نداشته باشند. پیشکسوت 
تیم فوتبال پرسپولیس در واکنش قرارداد گل محمدی  
عنوان کرد: در این مورد درویش و مدیریت باشگاه باید 
پاسخگو باشند. قرارداد گل محمدی چه هزارتومان باشد و چه 
صدمیلیارد، مدیرعامل باشگاه باید جوابگو باشد. سرمربی تیم 
زمان انعقاد قرارداد پیشنهادش را داده و مدیریت باشگاه هم 
قبول کرده است و الان گل محمدی تقصیر ندارد. در هر صورت 
صحبت بیش از حد در این باره، هیچ فایده ای ندارد، فقط باعث 
به وجودآمدن اختلاف و به حاشیه رفتن پرسپولیس می شود. 
داداش زاده در پاسخ به اینکه 2 مربی پرتغالی در کادرفنی 
سپاهان و استقلال حضور دارند«، تصریح کرد: این مربیان 
بعداز حضور در فوتبال ایران متوجه می شوند چرا پرسپولیس 

تا این اندازه در ایران و آسیا محبوب است.  

بهزاد داداش زاده: 

بزرگترین مشکل پرسپولیس حاشیه بود

کادرفنی پرسپولیس در فصل نقل وانتقالات 
با تغییرات زیادی مواجه شد. ضیا عربشاهی در 

این خصوص صحبت کرد. 
  درباره جدایی حمید مطهری چه 

نظری دارید؟
۳ سال بود که مطهری در کنار گل محمدی 
و  داشت  پرسپولیس حضور  کادرفنی  در 
خیلی خوب به نظرات همدیگر آشنا بودند، اما 
متاسفانه با این وجود در فصلی که  گذشت 
نتایج پرسپولیس نوسان زیادی داشت و شاهد 
عملکرد خوبی از پرسپولیس نبودیم. همین 
باعث شد که مطهری، فنایی و حتی مربی 
بدنساز فرار رو به جلو انجام دهند که این نشان 
از عملکرد ضعیف آنها بود و خودشان هم خیلی 
زود به این مساله پی بردند. برای مطهری در تیم 

جدیدش آرزوی موفقیت دارم.
  نظر شما در مورد قرارداد گل محمدی 

چیست؟
متاسفانه مدیریت قبلی قرارداد یحیی را به 
شکلی بسته بود که ۴۰ میلیارد تومان فقط 
برای خود گل محمدی و حدود ۱۰ میلیارد 
تومان هم بابت جدایی از شهرخودرو به این 
باشگاه مشهدی پرداخت شد که روی هم 
رفته و با یک حساب سر انگشتی می توان گفت 
حضور گل محمدی در ۳ سال ۵۰ میلیاردتومان 
برای پرسپولیس آب خورده است. با یک ضرب 
و تقسیم ساده قرارداد با گل محمدی سالیانه 
نزدیک به ۱۷ میلیارد تومان خرج روی دست 

پرسپولیس گذاشته است. 
  در مورد انتخاب جانشین مربیان 

جداشده نظر شما چیست؟
 امیدوارم یحیی در آرامش کامل نسبت 
کند.  اقدام  مطهری  جانشین  انتخاب  به 
خوشبختانه درویش هم در بحث بازیکن و 
هم مدیریت به خوبی به تمام زوایا مسلط است 
تا نگذارد برخی دلالان به پرسپولیس آسیب 

برسانند.
  

گفـــتوگـــو

حراست وزارت ورزش:  
»دبیر« باید پاسخگوی 

بی احترامی باشد
وزارت  حراســت  مدیرکــل  ایسنا: 
ورزش وجوانان با اشاره به حاشیه های مجمع 
عمومی فدراسیون کشتی گفت که این رفتارها 
و برخوردهای ناپسند از سوی هیچ فردی 
زیبنده نیست و محکوم است. مجید شهیدی 
با انتقاد از برخوردهای صورت گرفته با معاون 
ورزش قهرمانی این وزارتخانه از سوی رئیس 
فدراسیون کشتی در مجمع عمومی فدراسیون 
کشتی اظهارکرد: اخلاق بالاترین ارزش را در 
مدیریت سازمانی و برخوردهای فردی دارد. 
متاسفانه رفتارها و برخوردهایی که در مجمع 
فدراسیون کشتی صورت گرفت کمتر بویی از 
اخلاق و رفتارهای اخلاق مدارانه داشت و قطعا 
محکوم است. وی افزود: اینکه رئیس جوان یک 
فدراسیون ورزشی بدون در نظر گرفتن شان و 
جایگاه سازمانی و سن افراد با لفاظی باعث 
شود که ارزش های اخلاقی زیرسوال برود، 
قطعا شایسته مدیریت ورزشی در جمهوری 
اسلامی ایران نیست. متاسفانه آنچه رخ داده، 
به معنی واقعی کلمه تراژدی و زیاده خواهی 
است که بدون تکیه بر رفتار و منش پهلوانی و 
تنها با هدف تحت فشار قراردادن برای رسیدن 
به هدف آن هم به وسیله هر ابزاری انجام شده 
است؛ موضوعی که تاکنون در ورزش کشور 
سابقه نداشته و قطعا نکوهیده است. شهیدی 
ادامه داد: آقای دبیر باید بداند که توجه به 
اخلاق و ارزش های اخلاقی از مهم ترین 
فاکتورهای مدیریتی در هر دولتی و خصوصا 
دولت مردمی سیزدهم است. اینکه رئیس 
فدراسیون کشتی که همواره جلودار فرهنگ 
انسانی و اسلامی و منش پهلوانی بوده است، 
بدون توجه به سن و سال آقای پولادگر رفتار 
و گفتار کرده، از نگاه ما قطعا یک بی احترامی 
است و آقای دبیر باید حداقل در فاکتورهای 
فردی و اخلاقی پاسخگوی بی احترامی انجام 

شده باشد. 

خارجازمستطیلسبز

ضیا عربشاهی: 
»درویش« 

به تمام زوایای 
مدیریتی مسلط است

خبــــــر
  واکنش »دی ماریا«

 به حضور در »یوونتوس«
با  را  خوبی  فصل  دی ماریا  آنخل 
پاری سن ژرمن تجربه نکرد و این باشگاه 
فرانسوی قرارداد او را تمدید نخواهد کرد 
تا جدایی اش از تیم قطعی شود. دی ماریا 
در فصلی که گذشت در ۳۱ بازی که برای 
پاری سن ژرمن به میدان رفت ۵ گل به 
ثمر رساند و ۹ پاس گل داد. مقصد این 
بازیکن آرژانتینی هنوز مشخص نیست 
اما او مشتریان زیادی دارد. تیم های رم و 
یوونتوس از سری A در تلاش هستند تا 
دی ماریا را جذب کنند که این موضوع با 
واکنش او همراه شد. او در واکنش به احتمال 
حضور در رم با لبخند گفت: نه، من راهی رم 
نخواهم شد. دی ماریا اما درباره حضور در 
یوونتوس اظهارکرد: یوونتوس بزرگ ترین 
باشگاه ایتالیاست و یکی از تیم هایی است که 

به جذب من علاقه دارد. 

»سیدجلال حسینی« در کنار دستیاران خارجی و »باقری«

کاپیتان روی نیمکت »پرسپولیس« 
 آرمان ملی: تیم پرسپولیس بعداز جدایی 
برخی دستیاران گل محمدی با تغییراتی 
در کادرفنی مواجه شده است. تغییراتی که 
با حضور مربیان خارجی و البته سیدجلال 

حسینی همراه خواهد بود. 
  تصمیم 

درویش  رضا  صحبت های  از  پس 
مشخص  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
شد که سیدجلال حسینی کاپیتان این 
تیم دیگر در قامت بازیکن در زمین فوتبال 
حضور نخواهد داشت و قرار است به زودی 
او به عضویت کادرفنی سرخ پوشان دربیاید. 
این موضوع قرار است طی یکی دو روز آینده 
و پس از عقد قرارداد باشگاه پرسپولیس با 
سیدجلال حسینی به عنوان عضو کادرفنی 
رسمی شود. پیش از این قرار بود روز شنبه 
سیدجلال حسینی در یک نشست خبری 
از فوتبال خداحافظی کند، اما بنا به دلایلی 
این کنفرانس لغو شد و کاپیتان پرسپولیس 
تصمیم گرفته تا با انتشار یک پست در 
صفحه شخصی خود در اینستاگرام از فوتبال 
به صورت رسمی خداحافظی کند. در همین 
رابطه باشگاه پرسپولیس به دنبال برگزاری 
یک بازی خداحافظی برای کاپیتان سیدجلال 
است و به احتمال فراوان این بازی پیش از آغاز 
لیگ بیست ودوم برگزار خواهد شد. در صورت 
فراهم شدن شرایط، تیم پرسپولیس در این 
دیدار خاص به مصاف ملوان انزلی می رود. 
سیدجلال فوتبال رسمی خود را از ملوان آغاز 
کرد و دوران افتخارآمیز از این تیم شمالی 
آغاز شد. در این بازی که به احتمال زیاد کمتر 
از ۹۰ دقیقه خواهد بود سیدجلال در نیمه 
اول با پیراهن ملوان بازی خواهد کرد و در 
نیمه دوم با لباس پرسپولیس را خواهد پوشید 
تا در نهایت در میان استقبال همبازیان و 
دوستان و همچنین حضور هواداران در 
ورزشگاه به صورت رسمی از دوران بازیکنی 
فوتبال خداحافظی کند. این برنامه ای است 
که باشگاه پرسپولیس به دنبال اجرای آن 
است و باید دید که این تصمیم عملی خواهد 

شد یا نه. 

  نظر کاپیتان 
سیدجلال حسینی در رابطه با خداحافظی اش 
از دنیای بازی و واردشدن به مربیگری 
اظهارکرد: نمی دانم چه بگویم. از شما تشکر 
می کنم اما هر آمدنی یک رفتنی هم دارد و 
صفر تا صد این خداحافظی تصمیم خودم بود. 
هرچند سخت بود اما در نهایت این تصمیم 
را گرفتم و فکر می کنم تصمیم درستی هم 
بود. وی در ادامه با اشاره به این تصمیم افزود: 
با خیلی ها صحبت کردم؛ اما خودم تصمیم 
گرفتم خداحافظی کنم و این یک تصمیم 
شخصی بود. با آقا یحیی مفصل صحبت کرده 
بودم و او هم همه چیز را به خودم سپرده بود 
که جا دارد از او و همه همبازیانم تشکر کنم 
که این روزها به یادم بودند. کاپیتان پرافتخار 
فوتبال ایران در خصوص خداحافظی از فوتبال 
بازی  کرد:  خاطرنشان  مستطیل سبز  در 
خداحافظی؟ نه! فقط دوست داشتم با مردم 
و با گذاشتن فقط یک عکس خداحافظی 
کنم. دست آقای درویش درد نکند ولی خیلی 
دوست نداشتم سروصدا بپا کنم. نمی خواستم 
شلوغش کنم و این یک تصمیم شخصی 
است و به همین خاطر از آقای درویش عذر 
خواستم. سیدجلال اضافه کرد: دوست داشتم 
خداحافظی ام یک ربطی به دوران فوتبالم یا 

شماره پیراهن من داشته باشد. سال ها پیراهن 
شماره ۴ را در تیم ملی، پرسپولیس و سایر 
تیم ها پوشیدم و حالا هم روز چهارم ماه چهارم 
)تیرماه( سال ۱۴۰۱ است و فکر می کنم 

انتخاب خوبی بوده باشد. 
  وضعیت کادرفنی 

پس از جدایی داوود فنایی و مظاهر رحیم پور 
از کادرفنی پرسپولیس، در هفته گذشته 
حمید مطهری هم از این تیم جدا شد تا هدایت 
تیم نساجی مازندران را                            در اختیار بگیرد. 
پرسپولیسی ها برای پست مربی بدنساز یک 
مربی خارجی که البته سابقه کار در فوتبال 
ایران را                            دارد، انتخاب کردند و قراردادی هم 
در این زمینه بسته شد. برای پست مربی 
دروازه بانان هم قرار بود دینکاآلین که سابقه کار 
در تراکتور را                            در کارنامه داشته، به پرسپولیس 
بیاید اما پس از اینکه او نتوانست قراردادش را                            
با تراکتور فسخ کند، حالا مسئولان باشگاه 
پرسپولیس به دنبال این هستند تا یک مربی 
برزیلی را                            جایگزین داوود فنایی کنند. ولسی.

ننسا، مربی برزیلی تیم الریان قطر گزینه 
مدیران پرسپولیس برای پست مربی دروازه بان 
است و به نظر می رسد که کار پیوستن او به 
جمع سرخ پوشان تا حدود زیادی انجام شده 
و اگر مشکل خاصی پیش نیاید، این مربی 

به زودی کار خود را                            در پرسپولیس آغاز خواهد 
کرد. از طرف دیگر کریم باقری و سیدجلال 
حسینی قرار است در کادرفنی پرسپولیس 
حضور داشته باشند تا این دو نفر به عنوان 
مربیان ایرانی در کادر فعالیت کنند، اما موضوع 
مبهم انتخاب دستیار اول یحیی گل محمدی 
در پرسپولیس است. با جدایی حمید مطهری 
حالا پرسپولیسی ها به دنبال یک مربی هستند 
تا به عنوان دستیاراول در این تیم مشغول به کار 
شود. از آنجا که گزینه موردنظر گل محمدی در 
بین مربیان ایرانی وجود ندارد، به همین خاطر 
سرمربی پرسپولیس به دنبال انتخاب یک 
مربی خارجی به عنوان دستیاراول خود است 
تا کادر فنی اش تکمیل شود. نکته جالب توجه 
اینجاست که با جدایی سه مربی پرسپولیس، 
را                             خارجی  مربی  سه  گل محمدی  یحیی 
جایگزین آنها کرده تا بتواند شرایط سرخ پوشان 
را                            در فصل بیست ودوم لیگ برتر بهبود ببخشد. 
با این وضعیت باید منتظر یک مربی خارجی 
دیگر در پرسپولیس باشیم تا مشخص شود 
که وضعیت کادرفنی سرخ پوشان به چه شکل 

خواهد شد. 
  غیبت کریم 

با اعلام یحیی گل محمدی سرمربی تیم 
فوتبال پرسپولیس تمرینات این تیم برای 
حضور در لیگ برتر بیست ودوم از ۹ تیرماه آغاز 
خواهد شد و بر این اساس مربیان و بازیکنان 
این تیم باید طبق برنامه در تمرینات حضور 
داشته باشند. این در حالی است که کریم 
باقری مربی تیم فوتبال پرسپولیس حدود 
یک هفته قبل راهی کشور آمریکا شد تا مدتی 
را در این کشور سپری کند. کریم باقری به 
پرسپولیسی ها اعلام کرده بود که حدود 
یکماهی در تمرینات غایب خواهد بود تا در 
آمریکا به امور خود رسیدگی کند، اما یحیی 
گل محمدی از او خواسته تا مدت زمان سفر 
خود را به سه هفته کاهش دهد تا کریم باقری 
بتواند زودتر به تمرینات ملحق شود. با شرایط 
موجود به نظر می رسد دور جدید تمرینات 
پرسپولیس در حالی آغاز می شود که »باقری« 

فعلا در تمرینات غایب خواهد بود. 

مقایسه دستمزد »گل محمدی« و »سمیعی« 

حسین فرکی: 

انتخاب »گواردیولا« هم جوابگوی نیاز ایران نیست
مربی سابق تیم ملی فوتبال ایران می گوید: حتی انتخاب 
»گواردیولا« هم در شرایط فعلی به جای »اسکو« جوابگوی نیاز 

ایران نیست چرا که زمانی تا جام جهانی نمانده است. 
   برکناری »اسکو«

حسین فرکی در واکنش به اینکه آیا با نظر برخی از کارشناسان 
برای برکناری »اسکوچیچ« از تیم ملی در این مقطع و انتخاب 
یک مربی دیگر موافق است یا خیر؟ اظهارکرد: حتی الان بهترین 
مربی دنیا را هم بیاورید، موافق نیستم. شخصا موافق این موضوع 
نیستم. کاری به اسامی هم ندارم. چه گواردیولا و چه کی روش را 
هم بیاورند، نمی توانند کاری کنند و زمان برای این کار مناسب 
نیست و باید همین مسیر ادامه داشته باشد. مساله مهم این است 
که تیم ملی را به عنوان اولویت نخست در نظر داشته باشیم و 

حمایت کنیم.
  اردوی قطر 

وی درباره اردوی تیم ملی فوتبال ایران در قطر که با نارضایتی 
بازیکنان همراه بود، تصریح کرد: به هرحال فکر می کنم اخبار، 
اطلاعات، تصاویر و برنامه هایی که در رسانه ها درباره قطر گفتند، 
رضایت بخش نبوده است. حداقل یک بازی در این کشور انجام 

دادیم. شاید اگر در قطر نبودیم، همین بازی هم انجام نمی شد. 
به جز خود بازی، اردو رضایت بخش نبود. همه بخش ها از جمله 

بازیکنان و کادرفنی به این موضوع اعتراف می کنند. 
پس مشخص است که قضاوت ها درباره اردوی قطر 
درست بوده است. اتفاقاتی که در قطر رقم خورد 
و بازیکنان به این کشور رفتند، بیشتر شبیه به دید 
و بازدید بوده است. او با بیان اینکه زمان زیادی تا 

جام جهانی نمانده است، ادامه داد: فقط یک فیفادی 
تا جام جهانی باقی مانده است که باید بازی 

تدارکاتی داشته باشیم. این مساله 
هم با توجه به مسائل تحریم و 

مشکلات، کار راحتی نیست.
  دیدار تدارکاتی 

شکست  درباره  فرکی 
دیدار  در  ایران  تیم ملی 
دوستانه مقابل الجزایر و در 
پاسخ به این سوال که آیا 
عملکرد ضعیف ایران مربوط 

به وضعیت این اردو بود یا مشکلات مربوط به گذشته است؛ 
اظهارکرد: به نظرم ما از نقطه ای دچار ضعف شدیم که دو بازیکن 
کلیدی خودمان را در قلب خط دفاعی نداشتیم. خلیل زاده و 
کنعانی زادگان به علت مصدومیت و محرومیت غایب بودند. 
تیم ملی به علت خستگی ناشی از مسابقات باشگاهی در شرایط 
خوبی هم قرار نداشت. مربی سابق تیم ملی ایران ادامه داد: مقابل 
الجزایر زور زیادی نداشتیم. از نظر آمادگی جسمانی، تیم خوب 
نبود چرا که بازیکنان یک فصل بازی کرده اند و خسته و از 
فوتبال دلزده شده اند و شور و اشتیاق لازم وجود ندارد. 
در کنار این مساله، الجزایر هم با وجود غیبت چند 
بازیکن اصلی، از تیم های خوب آفریقاست و به مراتب 
از ما سرحال تر بود. ایران هم در بخش دفاعی و تهاجمی 
توانی نداشت. حریف هم نقاط ضعف ایران استفاده 
کرد و ما فقط دو، سه موقعیت داشتیم که روی یکی 
از حرکات خوب به گل رسیدیم و بازی 

مساوی شد اما در ادامه بازی را باختیم. 
  فدراسیون 

وی با اشاره به اوضاع فدراسیون 
فوتبال اضافه کرد: ما فدراسیونی 
باشد.  تصمیم گیر  که  نداریم 
حمایت های وزارت ورزش باید 
وجود داشته باشد و از نظر مالی 

و... کمک کنند. 

رقم قرارداد یحیی گل محمدی از طرف رضا درویش، 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس افشا شد. گل محمدی باید 
ناراحت هم باشد که رقم قراردادش افشا شده است. در محافل 
عمومی شاید بگویند وی که 2 میلیارد تومان می گیرد. به نظر 
شخصی ام، »پروفسور سمیعی« که در مغزواعصاب معجزه گر 
است و برای نجات همنوع خودش بسیار زحمت می کشد، در 
طول یکسال، 2۰ میلیارد تومان درآمد ندارد، اما مدیرعامل 
با این پول ها حاتم بخشی می کند. این پول از اسم و برند 
پرسپولیس است و ابتدا باید به پیشکسوتان بدهند. پول را به 
پروین بدهید و بگوید که این پول به دوران افتخارات شما که 
هنرنمایی کردید تعلق دارد. به خودم اجازه نمی دهم که اسم 
رفقای قدیمی ام را که برای امرار معاش با موتور و ماشین، 
مسافرکشی می کنند را بیاورم، آنها در تیم ملی و پرسپولیس 
برای فوتبال ایران افتخارآفرینی کردند، حداقل مقداری از این 
پول به آنها می رسد . گرفتن بازیکن از دسترنج تیم های دیگر 
صحیح نیست که بخواهید قهرمان لیگ برتر یا آسیا شوید. 
سرمربی باید نیم نگاهی هم به تیم های پایه های پرسپولیس 
داشته باشد. گل محمدی خودش یک روز جوان بوده و جای 
یکی از بزرگان به پرسپولیس آمده است. باشگاه پرسپولیس 
تیم های پایه ای خوبی دارد و باید از چند بازیکن در رده سنی 
نوجوانان، جوانان و امیدها در تیم بزرگسالان استفاده کند. این 
همه بازیکن در پست های مختلف جذب کردند، اما مهره اصلی 
را که فوروارد است هنوز نتوانستند جذب کنند، در تنها پستی 
است که در آن دغدغه داریم. در تیم مهاجمان خوبی حاضر 
هستند، اما زیاد به آنها بها داده نمی شود. مهدی عبدی و حامد 
پاکدل را داریم، اما به آنها بها نمی دهند. کادرفنی پرسپولیس 
دنبال مهاجم اسم و رسم دار است که بتواند از دسترنج دیگر 
تیم ها بهره مند شود.  از این پولی که هواداران عزیز پرسپولیس 
زحمت کشیدند و از بازار بورس سهام خریدند تا پنجره ای 
بسته نشود باید مراقبت کرد. اگر بخواهند دوباره قراردادهای 
بی حساب و کتاب با بازیکنان سن وسال دار منعقد کنند، مجددا 
پنجره بسته می شود.  باید یکی مدیریت کند، باز بدهی روی 
بدهی می آید. چون سعی کرده بود بازیکنانی که کادرفنی 
خواسته بود را به پرسپولیس بیاورد. باید فکر ۴ ماه بعد را بکند 
که یک مدیرعامل دیگر خواهد آمد. در مورد وضعیت کنونی 
تیم ملی  سه بازی را مثل آب خوردن می بازیم، چون تدارکات 
خوبی نخواهیم داشت، باید برای ملی پوشان انگیزه ایجاد 
کنند. تیم ملی والیبال ایران که در بازی های گذشته زیاد نتایج 
خوبی نگرفته بود، مقابل آمریکا با انگیزه ای که فدراسیون و 
کادرفنی به بچه ها داده بودند، بازی را ۳ بر صفر بردیم. انگیزه 
خیلی مهم است، اما در فوتبال چه کسی به بازیکنان مان انگیزه 
خواهد داد؟ اسکوچیچ که فقط آمده تا روی نیمکت تیم ملی 
ایران در جام جهانی بنشیند و یک رزومه  جمع کند. اکثر 
پیشکسوتان به فدراسیون می گویند اسکوچیچ را کنار بگذارید 
و یک مربی بزرگ بیاورید، اما کسی گوشش بدهکار نیست، 
چون هیات رئیسه فدراسیون فوتبال تمامی نظرات شان را 
می توانند به اسکوچیچ تحمیل کنند. باید هیات رئیسه یک 
جشن خداحافظی برای او بگیرند و از زحماتش تشکر کنند. 
اگر تعارف کنند مثل دوره های گذشته جام جهانی به هیچ جا 
نمی رسیم. یک مربی بیکار، طرازاول دنیا بهتر از »اسکو« است. 

 
فوتبــــالداخلی

 تسنیم: صادق ورمزیار درباره حضور »ساپینتو« به عنوان 
سرمربی جدید آبی پوشان اظهارداشت: بالاخره بعداز چند روز 
یک گزینه برای هدایت استقلال انتخاب شد، جای خوشحالی 
دارد، چون باشگاه بعداز جدایی فرهاد مجیدی دچار بلاتکلیفی 
شده بود. از الان وظیفه مدیران باشگاه سنگین تر می شود، چون 
در فصل نقل وانتقالات قرار داریم و مدیران باشگاه باید برای جذب 
بازیکن اقدام کنند و برای شناخت بیشتر ساپینتو از شرایط تیم 
تلاش کنند. وی ادامه داد: سرمربی جدید استقلال به لحاظ اسم و 
سابقه خیلی شرایط بدی ندارد، اما مساله مهم در این برهه زمانی 
این است که ساپینتو خودش را با شرایط فوتبال ما وفق دهد. 
سابقه این سرمربی را که نگاه می کنیم، می بینیم در چند سال 
گذشته در باشگاه های زیادی حضور داشته است و من امیدوارم 
که باشگاه به تعهداتش در قبال این مربی پایبند باشد تا شاهد 
شکایت در فیفا و پرونده ای جدید نباشیم. آجورلو و دستیارانش 
در زمان حاضر قدم اول را برداشته اند، اما قدم دوم مهمتر است که 
باید محکم تر بردارند. آنها باید نفراتی را کنار ساپینتو در کادرفنی 

قرار دهند تا به شناخت هرچه سریع تر سرمربی کمک کند. 

بیــنالمــلل

*پس از انتشار شایعاتی درباره پیشنهادشدن کریستیانو 
رونالدو به یوونتوس، بایرن مونیخ و چلسی، گاتزتادلواسپورت 
ایتالیا مدعی شده که ژزژمندز مدیر برنامه ستاره پرتغالی او را 
باشگاه رم هم پیشنهاد داده است. گاتزتا با اشاره به دلایل ستاره 
۳۷ ساله برای ترک منچستریونایتد به خاطر عدم اطمینان او از 
موفقیت اریک تن هاخ سرمربی جدید شیاطین سرخ، نوشته است 
که مندز در ادامه تلاش هایش برای پیداکردن یک تیم جدید 
برای رونالدو، او را به رم هم پیشنهاد داده است. نشریه ایتالیایی 
همچنین حضور مورینیو در رم به عنوان دلیلی برای افزایش 
شانس انتقال کاپیتان تیم ملی پرتغال به جالوروسی یاد کرده و 
نوشته مشخص نیست که اگر این سه مرد پرتغالی باهم بر سر 
یک میز بنشینند، چه اتفاقی خواهد افتاد. گاتزتا در حالی مدعی 
پیشنهاد مندز به رمی ها شده است که پرداخت هزینه های 
مربوط به انتقال این بازیکن و همین طور پرداخت حقوقش برای 

تیم پایتخت ایتالیا غیرممکن به نظر می رسد.

              مذاکرات   
نشریه گاتزتا مدعی شد احتمالا بخش جدید 
مذاکرات بین مدیران اینتر و پاری سن ژرمن برگزار 
می شود و تیم فرانسوی پیشنهاد بالای رقم ۷۰ 
میلیون یورو برای جذب میلان اشکرینیار، ارائه 

خواهد داد.

         پایان همکاری؟
وریا غفوری که به صورت واضح دلخوری خود از 
عدم مذاکره از سوی باشگاه برای تمدید قرارداد را 
اعلام کرده بود روزگذشته  با انتشار متنی ادبی نشان 
داده که شرایط ادامه همکاری او و استقلال میسر 

نیست.

                           کمک   
حرکت جالب مارسلو و کمک او به پاک سازی 
زمین ورزشگاه بازی نوجوانان رئال و ویارئال بازتاب 
خوبی در رسانه ها داشت. تورنمنت فوتبال نوجوانان 
اسپانیا در جریان است و  رئال مادرید توانست با 

برتری 2-1 بر ویارئال راهی فینال شود.
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